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Z Á P I S  
o průběhu 9.-tého  zasedání Zastupitelstva Obce Svinošice, 

konaného dne 25.8.2008 ve Svinošicích 
 
 
 
Starosta Josef Hemzal zahájil 9.-té zasedání Zastupitelstva obce Svinošice (dále jen  
„zastupitelstvo obce“)  v 19 hod.  a všechny přivítala. 
 
 
 
 
Bod č. 1 
Technický bod 
 
 
Starosta konstatoval, že informace o konání  zasedání byla zveřejněna na úřední desce 
Obecního úřadu Svinošice a na elektronické vývěsní desce na webových stránkách obce a to 
nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že jsou přítomni všichni 
členové zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  
 
 
Přítomni:  Josef Hemzal 
 Vladimíra Antonovičová 
                   Milan Štěpánek 
                   Michal Vala 
 Ing. Tomáš Racek 
   
 
Zapisovatelem byl jmenován Josef Hemzal 
Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen  
a je vyložen k nahlédnutí v zasedací místnosti.  
 
 
Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu 9.tého zasedání zastupitelstva obce zastupitele Milana 
Štěpánka a Ing. Tomáše Racka.  
 
Usnesení č. 1: 
Zastupitelstvo obce Svinošice 
s c h v a l u j e  za ověřovatele zápisu o průběhu 7.mého zasedání zastupitelstva obce 
Svinošice zastupitele: Milana Štěpánka a Ing. Tomáše Racka. 
 
Hlasování č1 :  pro: 5zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
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Starosta přednesla návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen.  
 
 
 
Usnesení č. 2: 
Zastupitelstvo obce Svinošice 
s c h v a l u j e  následující program zasedání zastupitelstva obce Svinošice: 

1) Technický bod (přivítání, jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, schválení 
programu zasedání zastupitelstva obce). 

2) Projednání jednostranného zvýšení nájmu obecního bytu od 1.1.2008 dle vzorců 
uvedených v zákoně 107/2006 Sb. 

3) Projednání a schválení rozpočtového opatření č.4/08 
4) Podání zprávy o dotacích. 
5) Projednání a schválení pokračování vedení agendy komise pro projednávání přestupků 

v přenesené působnosti na základě veřejnoprávní smlouvy. 
6) Schválení znění Přílohy č.1 ke smlouvě č. 1080083/303 se společností RENARDS. 
7) Projednání a schválení rekonstrukce osvětlení dětského hřiště. 
8) Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání zastupitelstva. 
9) Závěr. 

 
Hlasování č 2 : pro: 5 zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
 
 
Bod č. 2  
Projednání jednostranného zvýšení nájmu obecního bytu od 1.1.2008 dle 
vzorců uvedených v zákoně 107/2006 Sb. 
  
Starosta seznámil s výpočtem nájmu za obecní byt dle vzorců uvedených v Zákoně 107/2006 
Sb. A s dopisem nájemce p. Jaroslavem Skoupým. 
 
Diskuse: mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil  
 
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo přihlédlo ke zdravotnímu stavu nájemce a usneslo se, že nájemné nebude 
zvýšeno v plné výši, jak nám umožňuje zákon, ale na výši: 
výši nájemného za bytové prostory na výši 1500,- Kč měsíčně. 
Dále dle dodatku nájemní smlouvy č. 4 čl. 5, zvyšujeme nájemné od 1.1.2009 za zahradu a 
dřevník, podléhající valorizaci na 102,- Kč měsíčně. 
Celkové nájemné od 1.1.2009 bude činit 1 602,- Kč měsíčně a bude řešeno dodatkem 
k nájemní  smlouvě. 
 
 
Hlasování č3 :  pro: 5 zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
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Bod č. 3 
Projednání a schválení rozpočtového opatření č.4/08 
 
Starosta seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č.4/08. 
 
Diskuse: mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil  
 
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo schválilo znění rozpočtového opatření bez připomínek 
  
Hlasování č4:  pro: 5 zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
 
 
Bod č. 4 
Podání zprávy o dotacích. 
 
Starosta seznámila zastupitele se žádostí, kterou zaslal Krajskému zastupitelstvu JmK na 
dotaci ve výši 350 000,- Kč na rekonstrukci sociálek v kulturním domě a v obecním bytě 
včetně čistírny odpadních vod. 
Dále seznámil zastupitele s tím, že dotační titul, který by nám pomohl financovat zbudování 
chodníku, dle sdělení společnosti RENARDS, která dle smlouvy nám pomůže zajistit tyto 
dotace, nebyl ještě vypsán.  
 
Diskuse: mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil  
 
Usnesení č. 5 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu starosty ohledně dotací. 
  
Hlasování č5:  pro: 5 zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 5 
Projednání a schválení pokračování vedení agendy komise pro 
projednávání přestupků v přenesené působnosti na základě veřejnoprávní 
smlouvy. 
 
Starosta seznámila zastupitele s nabídkou na pokračování vedení agendy komise pro 
projednávání přestupků v přenesené působnosti na základě veřejnoprávní smlouvy mezi obcí 
Svinošice a městem Blanskem. 
 
 
Diskuse: mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil  
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Usnesení č. 6 
Zastupitelstvo schválilo pokračování vedení agendy komise pro projednávání přestupků 
v přenesené působnosti na základě veřejnoprávní smlouvy mezi obcí Svinošice a městem 
Blanskem. Zároveň pověřilo starostu, aby se zněním usnesení seznámil zástupce města 
Blanska. 
. 
  
Hlasování č6:  pro: 5 zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
Bod č. 6 
Schválení znění Přílohy č.1 ke smlouvě č. 1080083/303  se společností 
RENARDS. 
 
Starosta seznámila zastupitele se zněním Přílohy č.1 ke smlouvě č. 1080083/303 se 
společností RENARD na zpracování žádosti o dotace na zbudování chodníku Svinošice-
Lipůvka. 
 
Diskuse: mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil  
 
Usnesení č. 7 
Zastupitelstvo schválilo znění Přílohy č.1 ke smlouvě č. 1080083/303 se společností 
RENARD na zpracování žádosti na zbudování chodníku Svinošice-Lipůvka a to za základní 
cenu 30 000,- Kč a odměny v případě získání dotace ve výši 6% ze získané dotace.   
  
Hlasování č7:  pro: 5 zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 7 
Projednání a schválení rekonstrukce osvětlení dětského hřiště. 
 
Zastupitel Michal Vala seznámil zastupitele s nutností opravy osvětlení dětského hřiště. 
 
Diskuse: mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil  
 
Usnesení č. 8 
Zastupitelstvo schválilo opravu osvětlení dětského hřiště do maximální výše 20 000,-Kč, 
s tím, předseda finančního výboru s účetním zjistí stav plnění rozpočtu a nachystají případné 
rozpočtové opatření. 
  
Hlasování č8:  pro: 5 zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
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Bod č. 8 
Kontrola pln ění usnesení z minulých zasedání zastupitelstva. 
 
Starosta seznámil zastupitele s plněním usnesení zastupitelstva z minulých zasedání. 
 
 
Usnesení č. 9 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí, ústní zprávu o plnění usnesení z minulých zasedání bez 
výhrad. 

 
 

Hlasování č9 : pro: 5 zastupitelů 
                         proti: nikdo 
                        zdržel se: nikdo 
 
 
Bod č. 9 
Závěr  
 
Zastupitelé nevznesli žádné podněty, které by vyplynuly v průběhu jednání nad rámec 
schválených jednacích bodů. 
 
Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání Zastupitelstva obce 
Svinošice 
 
 
 
 
 
Ve Svinošicích  dne 27.8.2008 
 
Zapsal Josef Hemzal 

                                                                                                                    
 
 
 
 
 

razítko 
 
 
 

   Josef Hemzal 
                                                                                                                       starosta. 

Ověřovatelé zápisu: 
 


